

Kazakhstan

The availability of natural resources and government policy are the reasons of obtaining economic success and prosperity of Kazakhstan, the rising star of the 21st century.

Казахстан

Наличие природных богатств и политика государства являются ключом в достижении экономических успехов и процветания Казахстана - восходящей звезды 21 века.

Almaty: is the largest city and the most important cultural, historical, financial and economic center of Kazakhstan.

Алматы: крупнейший город и важнейший культурный, исторический и финансово-экономический центр Казахстана.

The 14th International Hometextile Exhibition gives our exhibitors best opportunities to expand their business through the prospective Central Asian market.



Central Asia Hometextile 2017

14-я Международная выставка Домашнего текстиля Central Asia Hometextile 2017 дает эффективные возможности расширить бизнес на перспективном рынке Центральной Азии.



14th International Exhibition for
Home Textile and Curtain

14-я Международная Выставка
Домашнего Текстиля и Штор

26 February **1** March **2017**
февраля марта

Atakent Exhibition Center
Almaty – Kazakhstan

ВЦ «АТАКЕНТ»
Алматы, Казахстан

www.hometextileexpo.kz



Central Asia Trade Exhibitions / Almaty - KAZAKHSTAN

Tel: +7 727 266 36 80 (3 lines), 271-16-20, 271-19-44, 271-15-89 / Fax: +7 727 266 36 84

Address: Ul. Kunayeva, d.4, ofis.74,1 pod. 050016 - info@centralasiaexpo.kz | www.centralasiaexpo.kz

International Sales & Marketing Office / Istanbul - TURKEY

Address: Darülaceze Cd. Bileş İş Mrk. No:33/B Kat:6 D:65 Sisli - Istanbul - Turkey

Tel : +90 2122109485 - Fax: +90 2122223496 - marketing2@centralasiaexpo.kz | www.centralasiaexpo.kz



Алматы города Алматы
Almaty of Almaty city



НАЦИОНАЛЬНАЯ ПАЛАТА
ПРЕДПРИИМАТЕЛЕЙ КАЗАХСТАНА

Национальная палата
предпринимателей Казахстана
National Chamber of Entrepreneurs of
Kazakhstan



Ассоциация предприятий
легкой промышленности РК
Light Industry Association
Association of Kazakhstan



Ассоциация легкой
промышленности Кыргызстана
Light Industry Association
Association of Kyrgyzstan "Legprom"

Exhibitors' Profile:

Prestigious exhibitors from over 15 Countries such as: Belarus, Belgium, Egypt, France, Greece, Germany, India, Iran, Italy, Kazakhstan, Korea, Kyrgyzstan, Pakistan, Poland, Portugal, Russia, Spain, Turkey, Ukraine, Uzbekistan.



Профиль экспонентов:

Престижные экспоненты из более чем 15 стран, таких как: Белоруссия, Бельгия, Египет, Франция, Греция, Германия, Индия, Иран, Италия, Казахстан, Корея, Кир-гизия, Пакистан, Польша, Португалия, Россия, Испания, Турция, Украина, Узбекистан.



Central Asia Hometextile is a unique hub where all related sectors are gathered, the only right platform for meeting big potential buyers from all over Central Asian Countries.

Central Asia Hometextile это возможность делового общения и обилие маркетинговой информации на единой платформе b2b



Exhibition Themes:

- Curtains, Jacquard curtains fabrics
- Tulles, Woven curtain fabrics
- Organza, voile taffeta fabrics
- Decorative curtain accessories
- Decorative & upholstery fabrics
- Decorative cushions
- Decorative trimmings & Embroidery
- Bedding & bathroom textile
- Bedspread covers Bed Sheets
- Tablecloths, Towels & Bathrobes
- Rugs, Mats & lab robes
- Carpet and Flooring



Visitors Profile: Importers and distributors, regional dealers, representatives of wholesalers, owners of chains of specialized retail stores, purchasing managers of large stores and leading retail chains, managers of trading houses, shopping centers and department stores, shops of household goods, interior designers, restaurateurs, representatives of the hotel business and other experts from Kazakhstan, Kyrgyzstan and other countries of Central Asia.

Профиль Посетителей: Импортёры и дистрибьюторы, региональные дилеры, представители оптовых компаний, владельцы сетей специализированных розничных магазинов, менеджеры по закупкам крупных магазинов и торговых сетей, управляющие торговыми домами, торговыми центрами и универмагами, магазинами хозяйственных товаров, дизайнеры интерьера, рестораторы, представители гостиничного бизнеса и др. специалисты из Казахстана, Кыргызстана и др. стран Средней Азии.



Разделы выставки:

- Шторы, жаккардовые ткани для штор
- Тканые материалы для штор
- Тюли, хлопчатобумажные ткани
- Шторы из органзы, тафты
- Декоративная и обивная ткань
- Декоративные подушки, отделка и вышивка
- Текстиль для спальных и ванных комнат
- Покрывала, постельное белье, скатерти
- Полотенца и халаты
- Коврики, циновки, пледы
- Кухонные принадлежности из текстиля
- Ковер и напольные покрытия